
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 
 
 

Technische vraag aan: Jeroen van den Heuvel 

 
Onderwerp: Raadsvoorstel Beleidsplan Openbare Verlichting 2024-2027 
Na de bespreking van het raadsvoorstel in de vergadering van de commissie Ruimte, Economie en 
Financiën op 2 november 2023 staat de volgende kortlopende toezegging naar aanleiding van een 
vraag van de VVD open: 
 
Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van een vraag van de heer De Vroomen toe over 
de verlichting in parken terug te koppelen op welke manier hij het realistisch acht om een korte 
inventarisatie te doen. En hierover voor de raadsvergadering terug te koppelen.      
  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 2-11-2023  

Fractie : VVD  

Naam indiener : Ton de Vroomen  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Jeroen van den Heuvel 

Datum: 15-11-2023 
 
Vraag: 
Wethouder Van den Heuvel zegt naar aanleiding van een vraag van de heer De Vroomen toe 
over de verlichting in parken terug te koppelen op welke manier hij het realistisch acht om 
een korte inventarisatie te doen. En hierover voor de raadsvergadering terug te koppelen.      
 
Antwoord: 
Een korte inventarisatie heeft plaatsgevonden 
 
1: Status van verlichting in parken 
Het uitgangspunt in het beleidsplan openbare verlichting onder algemeen 4.1.1 blijft leidend 
in overwegingen van het college. 
 
De gemeente wil in bepaalde gebieden de duisternis bevorderen. In het buitengebied wordt 
terughoudend met verlichting omgegaan en geldt het principe ‘Niet verlichten tenzij’. Dit is 
onder andere van toepassing op openbaar gebied met een recreatief karakter zoals 
natuurgebied, recreatieve wandelpaden, speelvoorzieningen en hondenuitlaatplekken. 
 
In de parken waarom rondom wegen liggen, zijn die wegen verlicht. Als er wegen door het 
park gaan, bijvoorbeeld sportpark en bevrijdingspark in Uden, zijn deze ook verlicht. De 
voetpaden zijn niet verlicht. Als er aan een of meerdere zijden van een park geen weg is, 
maar wel een voetpad (bijvoorbeeld langs de vijvers in het Mellepark), is deze ook niet 
verlicht. Het karakter van parken is recreatief. Door geen verlichting te plaatsen wordt in het 
recreatief gebruik van de openbare ruimte gestuurd naar recreatie overdag waar het gevoel 
van veiligheid op het hoogst is.  
 
Er zijn goede verlichte alternatieve routes om aan de andere kant van de parken te komen. 
Dit zijn voor fietsers de te gebruiken routes, omdat de andere paden voetpaden zijn. 
Verlichte en rustige plekken in recreatieve gebieden hebben een aanzuigende werking. Dat 
is tegenstrijdig met het karakter van recreatieve gebieden in de openbare ruimte.  
 
2: Verlichting bij hondenuitlaatvelden: 
Hondenuitlaatvelden in parken liggen deels in parken, deels in overige openbare ruimte. 
Ook hiervoor hanteert het college de eerdergenoemde passage. Voor de toegezegde 
inventarisatie is gekeken naar specifiek omheinde hondenuitlaatvelden. Voormalig Landerd 
had geen omheinde hondenuitlaatvelden. In Voormalig Uden waren dit er 24. Er zijn een 
aantal velden waarbij rondom al verlichting staat, omdat deze nabij of langs een verlichte 
weg of fietspad liggen. Dit zijn er 10. Er zijn dus 14 velden die niet verlicht zijn. De meeste 



velden hebben genoeg aan 1 lichtmast, dus 14 totaal. Bij een groter veld (bijv. in het 
bevrijdingspark) zouden 2 masten kunnen komen wat het totaal op 18 kan brengen.  
 
Het kost gemiddeld € 2.000 voor het aanbrengen van één reguliere lichtmast. Er is nog geen 
inzicht in de kosten voor bekabeling en tijdsregelaars. Dat geldt ook voor de hoeveelheid 
lichtpalen die er nodig zijn na uitvoering van de hondenuitlaatvelden in voormalig Landerd. 
 
 

 
 
 
 
  


